
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 19. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 149
Forslag til lov om ændring af SU-loven, lov om erhvervsakademiuddannelser
og professionsbacheloruddannelser og lov om specialpædagogisk støtte ved
videregående uddannelser. (Statens uddannelsesstøtte til supplering i forbin-
delse med adgangskurset til ingeniøruddannelserne, hjemmel til elektronisk at
indhente oplysninger fra indkomstregisteret og til at samkøre og sammenstille
oplysningerne i kontroløjemed m.v.).
Af uddannelses- og forskningsministeren (Sofie Carsten Nielsen)

Spørgsmål 3
Vil ministeren klargøre, hvorfor ændringen af beløbsgrænsen for forældreind-
tægt ikke har økonomiske konsekvenser. Skyldes dette at ministeren alene
tænker på de statsøkonomiske konsekvenser, og er det korrekt, at der ikke er
nogen statsøkonomiske virkninger af lovforslaget? Ministeren bedes ligeledes
redegøre for de forskydninger, som virkningerne af ændringen af beløbsgræn-
ser nødvendigvis må medføre, f.eks. så nogle tildeles mindre SU årligt i et el-
ler flere år eller mindre SU samlet i deres studie, og at evt. andre får mere i en
periode evt. i den samlede studieperiode?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thule-
sen.Dahl@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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